

詩歌選集第 332 首

332 【今有榮光照耀我魂間】

[Listen to Midi](#)

(一) 今有榮光照耀我魂間，勝于星月太陽；光綫清新，輝煌又燦爛，因主就是這光。榮耀之光！福樂之光！帶來平安喜樂滾滾浪；當主耶穌笑臉欣欣放，榮耀之光照明亮。

(二) 今有音樂洋溢我魂間，頌贊我主我王；恩主在聽，且也會聽見，儘管我拙于唱。榮耀之光！福樂之光！帶來平安喜樂滾滾浪；當主耶穌笑臉欣欣放，榮耀之光照明亮。

(三) 今有平安瀰漫我魂間，因主在我心房；平安之鴿吟于我心坎，恩典之花開放。榮耀之光！福樂之光！帶來平安喜樂滾滾浪；當主耶穌笑臉欣欣放，榮耀之光照明亮。

(四) 今有喜樂充滿我魂間，且有頌贊、盼望；因主向我即已施恩典，又儲喜樂天上。榮耀之光！福樂之光！帶來平安喜樂滾滾浪；當主耶穌笑臉欣欣放，榮耀之光照明亮。

(1) There is sunshine in my soul today, more glorious and bright than glows in any earthly sky, for Jesus is my light. O there's sunshine, blessed sunshine, while the peaceful, happy moments roll; when Jesus shows His smiling face there is sunshine in my soul.

(2) There is music in my soul today, a carol to my King; and Jesus, listening, can hear the song I cannot sing. O there's sunshine, blessed sunshine, while the peaceful, happy moments roll; when Jesus shows His smiling face there is sunshine in my soul.

(3) There is springtime in my soul today, for when the Lord is near, the dove of peace sings in my heart, the flowers of

grace appear. O there's sunshine, blessed sunshine, while the peaceful, happy moments roll; when Jesus shows His smiling face there is sunshine in my soul.

(4) There is gladness in my soul today, and hope, and praise, and love, for blessings which He gives me now, for joys laid up above. O there's sunshine, blessed sunshine, while the peaceful, happy moments roll; when Jesus shows His smiling face there is sunshine in my soul.

Eliza E. Hewitt